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N246 Starting from the basics 
The ultimate panel system offering varieties of applications, aesthetic and functional 
structure for modern business environment. 

Furniture is considered to facilitate the flow of social life and living quality. The new 
panel system brings a simplistic space solution through a range of applications and 
integration of the modern sophisticated office environment. The modular design 
and ranges of accessory components enhanced the flexibility in workstations. 
The chemistry between color and metal enhance the comfort in work and visually 
soften the space.

N246 从原点出发
一套屏风系统要为办公室解决什么样的问题？
理性的功能结构设计及感性的个性美感装饰上....

家具既被视为解决人类生活问题、增进生活效率与质感的器具，除了实用功能性、操作便利性及随空
间变动的复合运用等需求外，强调清简设计是简约主义其中一个特色，赶上现代人品味之同时，更强
调舒适、自由、弹性，以简洁的线条轮廓，及多元、多功的结配件设计，蕴酿出色彩与金属之间，对于视
觉及心灵所产生的化学作用。

ORIGIN
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The comprehensive space solution answers every modern office requirement which 
incorporated the functional and aesthetic needs in one. By adopting the modular 
design, it offers unlimited possibilities of various integrations according to actual 
needs. Our versatile modular components provide different options in material,  
color and size.

N246从原点发想，设身处地的深层思考设计，一次性的系统设计，函盖址一切須求及想象，让机能的
回归到机能面，装饰的回复到美感层次。外貌简单自然、理所当然，但内在蕴含无所不能的千变万化。
从简约设计中，见证不平凡的变化。而且可依实际需求随选搭配，把不需要的花费节省下来。

DESIGN
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Flexible and Versatile
2cm partitions, 4cm functional components, and 6cm structures.

The new panel system provides different options in size, thickness, 
material, color or even the design to suit your own unique 
requirements and needs. With our range of components and 
accessories, you can enjoy the flexibility in the effective work life. 

让你随性选择
2cm的轻盈阻隔、4cm的机能配备、加上6cm的全能结构。	

屏风厚度可以选、长宽高可以选、表板材质可以选、花色风格可以选、
多样性的配置配件及可以选，甚至想花多少钱，用什么规划设计及机	
能模式也可以随选搭配，完全配合工作机能及预算考虑的综合需要，
是一套高性价比的多功系统。
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Essential elements
By emphasizing on the simplicity and functionality, the N264 series delivers a range 
of applications and unlimited variations. The design and elegant features resulted a 
sophisticated working atmosphere. The panel system has a range of frame options 
from glass partition to standard partition. We also provided different materials which 
ranges from fabric tile, MFC board tile to glass tile etc. Unleash your imagination with 
our endless options!

阳光、空气、水
一切是如此的简单自然N246用简单的线条与平面构造出具有强大功能与风格。造型洗炼精简，	
整体风格大器时尚，不浮夸、不赘饰，不仅减少无谓装。多样化的选择，屏风框架有玻璃屏风及标准	
屏风两种；表板方面有贴布表板、钢板贴布表板、贴布可钉板、MFC表板、白板、喷粉钢板、冲孔钢板、
凸点钢板、清玻璃、雾玻璃、吊挂表板、横向线槽表板。

OPTION



2  Simplicity 简单
       The simplistic in style to deliver the most  
       versatile design.
	  外观低调内敛、线条简约利落。
	  用最简单的结构及元素，变化出最多样的风格。

4  Natural 自然         
       We adopted environmentally friendly materials  
       that are completely recyclable and reusable.
	 取材自然环保、可完全回收再利用，用最少的素材，创造	
        最高效益。

6  Comprehensive applications 全能应用 
        The modular design provides a high level of  
       flexibility in design that create unlimited 
       possibilities for a versatile spatial environment. 
        全系列一体规划，系统结构完整弹性，完全符合任何设	
        计需求，创造多功全能空间。

MULTI- 
FUNCTION
The modern panel system with 
comprehensive range of accessories 

启动现代空间系统的全能配备
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Versatile materials for a stylish workplace 
The N246 series features a brand-new design with various surface and color 
options which can contribute to the interior design and functional needs. 
There are various materials choices, such as MFC, metal, fabric, glass or 
whiteboard. The versatility in design allows a variation in design and introduce 
new working atmosphere. It can provide comfort and privacy to create an 
efficient spatial quality in the workplace.

材质改变空间风格
N246系列形、质、色的新感觉多样表板材质及色彩纹饰，可配合装潢设计或功能需求，选择贴
布、木质、金属、烤漆等屏风；也可置换为玻璃、白板、MFC或彩色钢板，可配合装潢设计或功能
需求，创意组合的千变万化，不仅满足设计师对空间的灵动，更赋予每一位置身其中的工作者，
全新生活体验。未空间妆点既舒适私密又具整体一致、有效率的空间质感，为您创造理性与感
性的人性办公环。

MATERIAL
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Versatility and multifunctional system for  
a flexible application and space
The diversity of structures and application provides high level of creativity in office 
design. In other words, you can plan and design the application entirely on your own! 
The modular design with various joint and connector allow you to create a versatile 
workstation, such as connecting in a 90-, 120- or 180-degree design, T-shape or 
crisscross design or with different thicknesses or heights. 

多元、多样、弹性，机能随性延展、空间自由延伸
N246 多元的结构规划，多样性的变化，动静间，灵性逸动；刚柔间，个性浑然，可以完全随性的创造
应用，用什么规划设计及机能模式，主导权完全在于你。多组合少配件的设计概念，提供多种连接方
式，便利于工作站的组合变换。包括 90O、 180O、 T型連接、 120O連接、十字型連接等不同厚度高低差
連接。

ELASTIC
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Facilitate innovation and creativity at work
The multifunctional panel system incorporated a wide range of accessories to fulfill 
various spatial arrangements, such as storage and multi-functional tile. The flexibility 
in structures allows you to enjoy the most creative applications and design. 
The endless options of structures, design and materials make us the most 
comprehensive space solution for every business environment.

N246创造办公空间新梦想
全能多功的一体规划，利用最精简的素材与结构及多元的配件搭配，不论是陈列展示或收纳储放，透
过横向的吊挂结构，即可建构出多样化的空间风貌，系统功能因创意及需求而改变，幻化万千却又随
性自在。完全结构规划，完整机能设计，搭配丰富材质，创意组合的千变万化，追求最完美的使用体验
与简洁的美感分享，满足设计师对空间的灵动，精彩每一个工作生活。

INNOVATION
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Horizontal Trunking Tile Height  
横向线槽表板高度

Cable management
Cables and cords are concealed in the N4 and N6 panel system. Both 
models can accommodate large numbers of cables and cords from 
various directions to facilitate productivity and connections at work.

The standard cable trunking height of the panel ranges from  
0-100mm, 100-200mm, 500-600mm, and 800-900mm. Each 1P 
trunking contain maximum 16 cables with 6mm diameter.

线路管理
N4 和 N6 屏风走线功能采用内走方式，涵盖多层式的横向及桌上走线，纳线量
大，四面八方来的线路，都可依强弱电分层收纳，提供信息线路无障碍空间，有效
提升办公效能。 

横向线槽表板的标准位置为高度 0-100 、 100-200 、 500-600 及 800-900 mm，
而线路数量限制每表板最多可以穿过 16 条直径 6 mm 的线。

WIRE 
MANAGEMENT
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1    Fabric Tile / 贴布表板 

2    MFC Board Tile / MFC表板 
3    Steel Tile with Color Painting / 喷粉钢板
4    Clear Glass Tile / 清玻璃
5    Frosted Glass Tile / 雾玻璃
6    Multi-functional Tile / 吊挂表板
7    Aluminium Composite Tile / 凸点钢板 
8    Perforated Steel Tile / 冲孔钢板
9    White Board Tile / 白板 

10  Horizontal Trunking Tile / 横向线槽表板

Tile Options / 屏风表板材质

5
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1   Connection with different height  
      and thickness / 不同厚度高低差連接 
2   2 way, in 120-degree / 两方向120度连结 

3   3 way, in 120-degree / 三方向120度连结 

4   2 way, in 180-degree / 两方向180度直线型
5   2 way, in 90-degree / 两方向90度直角型
6   3 way, in 90-degree / 三方向90度直角型
7   4 way, in 90-degree / 四方向90度直角型

Panel System Connection / 系统连接方式

1

2

5 7

4

6
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1    R-type Support Leg / R型支撑脚
2    MFC Support Leg / MFC支撑脚

1 2

Support Leg / 支撑脚

1    Carbon Grey / 碳灰色 / NDS 

2    Silver / 银色 / NGS 

3    Pale Blue / 浅蓝色 / NBL 

4    White / 白色 / NWH

1

2

Frame Color / 屏风框架颜色Accessories / 屏风挂件

1

4 5

2 3

For hanging on the Horizontal Beam only / 

需悬挂在横向挂条使用:
1    Memo Pad Box / 屏风便签盒
2    Pencil Box / 屏风笔盒  
3    A4 Paper Holder / 屏风A4纸盒 
4    Name card Holder / 名片架 
      (Suitable for all panel / 适用于N2、4、6屏风) 
5    Panel-top Hanger / 屏风挂钩 
      (Suitable for N2, N4 only / 只适用于N2、4屏风) 

4
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